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محسن محمود صفری|  امیرحســین، کوچک ترین عضو 
از خانواده کشتی گیر عبدولی است. سرشــناس ترین آنها هم 
سعید عبدولی بود که با کسب طلا و برنز جهان و برنز المپیک 
ریو کارش را در کشــتی تمام کرد. ســامان، کرامت و علیرضا 
برادران بزرگ تر امیرحسین عبدولی هستند که همگی طلای 
جهان در رده های ســنی نوجوانان و جوانان را در اختیار دارند. 
سامان مدال های نقره و برنز قهرمانی آسیا در رده بزرگسالان را 
نیز در کارنامه خود دارد. سعید، سامان و کرامت کفش های خود 
را آویزان کرده اند و در حال حاضر از این خانواده کشــتی گیر، 
علیرضا و امیرحســین کشــتی را ادامه می دهند. امیرحسین 
عبدولی برخلاف برادران دیگرش که در سبک وزن یا میان وزن 
حضور داشتند، یک سنگین وزن است که در مسابقات نوجوانان 
آسیا و جهان در 110کیلوگرم به مدال طلا و برنز رسید. در ادامه 

گفت وگوی همشهری را با این کشتی گیر می خوانید.

   همانند برادرانت کشتی را انتخاب کردی. از 
چه سالی این رشته را شروع کردی و مربی ات کیست؟

سال1393 به باشگاه کشتی رفتم و همانند دیگر برادرانم کشتی 
را زیرنظر آقایان مهرزاد و مهرداد اسفندیاری شروع کردم.

   تو در دسته فوق ســنگین )110کیلوگرم( 
کشتی می گیری و تنها عضو خانواده عبدولی هستی که 
در سنگین وزن حضور دارد. تفاوت سبک کشتی ات با 

سایر برادرانت در چیست؟
سامان و کرامت ســبک وزن بودند. علیرضا هم میان وزن است 
ولی سعید در 82کیلوگرم هم کشــتی گرفت. سعی می کنم 
خوب کشتی بگیرم که برنده شوم. البته که تفاوت زیادی بین 
کشتی گرفتن در سبک وزن و سنگین وزن هست ولی من سعی 

می کنم همانند دیگر برادرانم روی تشک جنگنده باشم و برای 
پیروزی تلاش کنم.

   کدام یک از برادرانت را در سبک کشتی الگو 
قرار داده ای؟

همه برادرانم عنوان دار جهان و آسیا هستند و همه آنها الگوی 
من هستند. دوست دارم در این مسیری که دارم طی می کنم 

به مدال طلای جهان و المپیک برسم.

   در قهرمانی آســیا به راحتی به مدال طلا 
رسیدی. از این مسابقات برایمان بگو.

شرایطم خوب بود و برای هر کشتی برنامه داشتم. در قهرمانی جهان 
هم از همه نظر آماده بودم ولی داوری واقعا در کارم تأثیرگذار بود.

   در مسابقات جهانی پیش از فینال در مقابل 
کشتی گیر میزبان شکســت خوردی و با پیروزی در 
رده بندی به مدال برنز رسیدی. اما کادر فنی تیم ملی به 

داوری کشتی ات با میزبان اعتراض داشت.
از نتیجه اصلا راضی نیستم و باید سعی کنم در آینده رنگ مدالم 
را عوض کنم. کشتی با حریف ترکیه از نظر داوری مشکل داشت 
و همه دیدند چه اتفاقاتی افتاد و رنگ مدالم را عوض کردند. باید 
تلاش کنم تا در آینده بتوانم آماده تر در مسابقات حاضر شوم و این 
اتفاقاتی که در داوری رخ می دهد، مانع کارم نشود. واقعا حیف شد.

   بعد از کسب مدال برنز با برادرانت صحبت کردی؟
بله، در تماس هســتیم و این مدال را تقدیم خانواده ام می کنم 
که خیلی برایم زحمت کشیدند. امیدوارم  سال  آینده با کسب 

مدالی خوشرنگ تر جبران زحمات خانواده عزیزم را بکنم.

با اینکه فدراسیون و اطرافیان تیم ملی والیبال سعی می کنند اوضاع را 
خوب جلوه بدهند اما هر روز یک اتفاق و یک خبر جدید تأیید می کند 
که تنش از تیم ملی دور نشده است. بعد از لیگ ملت ها و نتایج ضعیفی 
که تیم ملی در این رقابت ها گرفت، حاشیه درباره تیم زیاد بود. تیم 
هنوز از آمریکا به ایران برنگشته بود که شایعه شد فدراسیون تصمیم 
دارد در کادر فنی تغییراتی ایجاد کند. هر چند بعضی ها تغییر را در 
حد دستیاران می دانستند و تأکید داشتند که حتما مربیانی نظیر 
محمود افشاردوســت و علیرضا طلوع کیان جای خود را به مربیان 
کارآمدتری می دهند تا بهروز عطایی سرمربی تیم حداقل دستیارانی 
در حد نام تیم ملی داشته باشــد. اما بعضی هم تغییرات را در رده 
بالاتر می دیدند؛ اینکه فدراسیون تصمیم گرفته است عطایی را کنار 
بگذارد، تیم را تا بازی های آسیایی به یک مربی ایرانی دیگر بسپارد و 
بعد از این بازی ها سرمربی خارجی استخدام کند. تنها اتفاقی که در 
این مدت افتاد استعفای افشاردوست و اضافه شدن عبدالرضا علیزاده 
به کادر فنی است؛ مربی ای که مربیگری را از تیم ملی آغاز کرده است. 
درحالی که فدراسیون وعده داده بود نیمکت تیم ملی را تقویت کند، 

حالا خیلی ها به این انتخاب ایراد گرفته اند.

اما این تنها اتفاق ناخوشایند تیم ملی نیست. تیم از شنبه این هفته 
در ارومیه اردو زده است و بازیکنان از شرایطی که در این شهر دارند 
راضی نیستند. تیم ملی برای مسابقات قهرمانی آسیا آماده می شود؛ 
رقابت هایی که قرار اســت از 28مرداد در ارومیه آغاز شود. محمد 
موسوی، کاپیتان تیم که قبل از لیگ ملت ها به پرواز های تیم ملی 
ایراد گرفته بود، این بار هم با انتشار عکسی از هتل محل اقامت تیم 
معترض شده است که تیم ملی دیگر برای کسی مهم نیست و این 
شــرایط به روحیه بازیکنان لطمه می زند. تیم ملی بعد از شکست 
در لیگ ملت ها با انتقادات زیادی روبه رو شــد و طبیعی است که 
بازیکنان روحیه چندانی نداشته باشند. آنها این انگیزه را دارند که 
برای جبران نتایج ضعیف لیگ، جام قهرمانی آسیا را بگیرند اما به نظر 
می رسد تدارکات فدراسیون را نه از نظر فنی )کادر فنی( و نه از لحاظ 
امکانات درخور تیم ملی و قهرمان شــدن تیم در آسیا نمی بینند. 
اما جالب تر از همه جوابی اســت که دبیر فدراســیون به انتقادات 
موسوی داده است. او مدعی شده است که دعوا سر غذاست. میلاد 
تقوی گفته است که هتل تیم ملی یکی از بهترین  هتل های ارومیه 
است و فدراسیون هم در سال جدید ماهانه 5میلیارد تومان برای 

کاپیتان تیم ملی والیبال به شرایط تیم ملی معترض است 
ولی فدراسیون می گوید مشکل فقط سر غذاست

اردوهای تیم ملی هزینه کرده است. او در جواب اعتراض موسوی 
هم توضیح داده اســت: »بازیکنان درخواست چند وعده از بعضی  
غذاها مثل شیشلیک را مطرح کرده بودند، اما منوی غذای تیم در 
چارچوب های پزشکی و سلامت و کالری مورد نیاز تعیین می شود.« 
بعید است بازیکنی در حد موســوی که سال ها در اردوی تیم ملی 
بوده، نداند بازیکن باید از چه رژیم غذایی پیروی کند یا از اینکه در 
هتل برای او شیشلیک سرو نشده دلخور شده باشد. در عکسی که 
موسوی منتشر کرده بود، بیشتر اعتراض به وضعیت کلی هتل بود. 
هر چه هست تیم ملی روز های خوبی را پشت سر نمی گذارد و این 
موضوع برای تیمی که مدعی قهرمانی در آسیاست، خوشایند نیست. 
محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون دیروز برای بررسی وضعیت 
اردوی تیم راهی ارومیه شد ولی تا عصر دیروز اظهارنظری درباره 

تیم ملی نداشت.

سر شیشلیک است؟سر شیشلیک است؟
دعوا دعوا 

از مدالم 
راضی نیستم
امیرحسین عبدولی: همه دیدند چه اتفاقاتی 

افتاد و رنگ مدالم را عوض کردند

 طلای 
المپیک می خواهم

راه زیادی دارم ولی از حالا باید شروع کنم 

تا قبل از هر چیزی خودم را در رده ســنی 

جوانان تثبیت کنم و بعد از آن در بزرگسالان 

به هدف اصلی ام برســم. دنبــال مدال 

طلای المپیک هســتم و می دانم 
راه سختی  در پیش دارم.


